
Referat at  ordinær generalforsamling for Vinterbadeforeningen Morgenrøden 
søndag den 23. april 2023 kl. 10.00 
på Vejle Stadion, Roms Hule 6, 7100 Vejle 
 
Dagsorden: 

1. Valg af dirigent og referent 
Bestyrelsen foreslår Bent Mikkelsen 
Valgt uden modkandidat 

2. Bestyrelsens beretning 
Karen Blok gennemgik bestyrelsens beretning 
Sp. Annemarie Lorentzen..har i nogen informationer om kommunens planer for tirsbæk 
Sv.  Det er ikke noget vi har nogen viden om. Vi har kooedineringsmøde med kommunen én gang 
om året så hvis vi får informationer giver vi dem videre. 
Sp. Anne Kirketerp…vedr. konsolidering, har i et mål for hvor meget vi skal konsolideres for at kunne 
realisere planer om udvidelser? 
Sv. Det har vi ikke i faste tal da vi jo ikke kender muligheder og planer, men vi vil gerne kunne være 
så fri som muligt samt at kunne søger fondsmidler hvor det også normalt forventes at vi selv 
medfinansierer. 
Beretningen blev Godkendt 

3. Fremlæggelse og godkendelse af foreløbigt regnskab for perioden 01.07.2022 til 31.03.2023. Se 
bilag. 
Fremlægges af Paul Fabricius: 
Regnskabet dækker 9 mdr. da generalforsamlingen ændrede regnskabsåret som så først slutter de 
30/6. Der er meget begrænsede omkostninger for den resterende periode. 
(Se regnskabet på hjemmesiden)  
Den største afvigelse stammer fra manglende rengøringsudgifter, hvorfor overskuddet giver plads til 
yderligere konsolidering. 
Sp. Britta von Falen.. jeg undrer mig over stigningen af venteliste gebyr til 400kr og hvis man skal stå 
på venteliste i 4 år er det jo ude af propertion.  
Sv. Man betaler kun én gang for venteliste det er ikke et årligt gebyr. 
Regnskabet blev godkendt uden yderligere bemærkninger. 

4. Indkomne forslag: Der er forslag fra bestyrelsen om vedtægtsændringer og et medlemsforslag om 
kontingentnedsættelse. Dirigenten  foreslår at behandle bestyrelsens forslag og afvente om 
bestyrelses forslag om kontingent vedtages hvilket forslagsstilleren har accepteret. 
 
4.1 Forslag til ændring af vedtægter for Vinterbadeforeningen Morgenrøden 

 
§3 stk 4 
Der tilføjes ”Der refunderes ikke indbetalt kontingent.” 
Sp. I hvilke tilfælde har man det. 
Sv. Det ikke sket men er bare en tydeliggørelse da der har været forespørgsler. 
Enstemmigt vedtaget. 

 
§3 stk 6 ændres i sin helhed til følgende: 
Medlemmer, der ikke overholder foreningens vedtægter og reglementer, gør sig skyldig i adfærd, 
der krænker foreningens anseelse, modarbejder foreningens interesser eller generer andre 
medlemmer kan af bestyrelsen idømmes suspension af den pågældendes medlemskab af 
foreningen eller i graverende tilfælde ekskluderes under appel til den første påfølgende 
generalforsamling. Bestyrelsens bestemmelse om karantæne eller eksklusion kan dog ændres ved 
simpel majoritet (halvdelen af de afgivne stemmer) på den påfølgende generalforsamling 



Enstemmigt vedtaget. 
 

§3 der tilføjes et nyt stk 10: 
Bestyrelsen, og alene denne, kan udnævne æresmedlemmer af foreningen. Som baggrund for 
udnævnelsen skal ligge en ekstraordinær indsats for foreningen. Et æresmedlem oppebærer 
livslangt medlemskab af foreningen uden kontingentbetaling. Mens man er medlem af bestyrelsen, 
kan man ikke udnævnes til æresmedlem 
Enstemmigt vedtaget 
 
§4 stk 5 tilføjelse 
Nye kandidater til posten som formand for bestyrelsen skal anmelde deres kandidatur til den 
siddende formand senest 14 dage før generalforsamlingen 
Enstemmigt vedtaget. 

 
§5 der tilføjes et nyt stk 7: 
Bestyrelsen er beslutningsdygtig, når mindst 3 medlemmer er til stede. Ved afstemning gælder 
simpel stemmeflerhed. I tilfælde af stemmelighed gør formandens stemme udslaget 
Enstemmigt vedtaget. 
 
4.2. Et medlem har foreslået: Regninger for næste kontingent sendes ud i oktober i stedet for i 

september. Hvis saunaen ikke kommer sættes kontingent ned til 500 kr 
Dette forslag bortfalder ved evt. vedtagelsen af kontingent efter punkt 5. Bestyrelsens forslag.. 

. 
5. Fastlæggelse af kontingent for året 1. juli 2023 – 30. juni 2024. Bestyrelsen foreslår årets kontingent 

nedsættes til kr. 500,00. 
Punktet er afhængigt af budgettet hvorfor dette behandles først. 
  

6. Fremlæggelse og godkendelse af budget for året 1. juli 2023 – 30. juni 2024. Se bi- lag. 
Budgettet sættes til afstemning omfattende også punkt 4.2 og punkt 5 

7. Valg: 
 
Valg af formand for en periode på 2 år: 
På valg er Karen Blok – er villig til genvalg – bestyrelsen foreslår genvalg. 
Enstemmigt genvalgt 

 
Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer for en periode på 2 år: 
På valg er Charlotte Scheibner – er villig til genvalg – bestyrelsen foreslår genvalg. 
Enstemmigt valgt 
 

              På valg er Paul Fabricius – er villig til genvalg – bestyrelsen foreslår genvalg. 
              Enstemmigt valgt 
 
               Valg af 1 bestyrelsesmedlem for en periode på 1 år: 
               Et medlem – Søren Benthin Lyng – udtræder af bestyrelsen. 
 
                Bestyrelsen foreslår valg af Rikke Jansen, der har været suppleant det seneste år. 
                Enstemmigt valgt 
 
                 Valg af 1. suppleant for en periode på 1 år: 
                 På valg er Alis Rasmussen – er villig til genvalg – bestyrelsen foreslår genvalg. 



    
Enstemmigt valgt 
 
Valg af 2. suppleant for en periode på 1 år: 
Bestyrelsen foreslår valg af Jonas Nordbek. 
Enstemmigt valgt 
 
Valg af revisor for en periode på 2 år: 
På valg er Lars Preuthun – er villig til genvalg – bestyrelsen foreslår genvalg. 
Enstemmigt valgt 
 
Valg af revisorsuppleant for en periode på 1 år: 
På valg er Bente Uth – er villig til valg – bestyrelsen foreslår genvalg. 
Enstemmigt valgt 
 

8. Eventuelt. 
 

Sp. Werner S.., jeg har indsendt to forslag til ændringer på broen med tegninger, er de ikke medtaget? 
Sv. De er modtaget men de er vedr. broen og det skal over vejle kommune. De vedrører læhegn som 
ønskes bevaret også når saunaen er på plads. Og lange bænke mod øst for at få mere plads til de mange 
der nyder solen. 
 
Sp. Annemarie lorentzen..kunne man ikke få nogen fra kommunen ud og fortælle om planerne med 
Tirsbæk. De må da have nogle ideer. 
Sv. ..det er en god ide.det prøver vi at arbejde videre med. 
 
Dirigenten afsluttede med tak for god ro og orden. 
 
 

Vejle, den 25. april 
Referent Lars Preuthun 
 
 
 1 


